
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juni 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AW
Vil ministeren redegøre for, hvor lang tid det har taget at udarbejde retningslinjerne for 
statslige myndigheders opbevaring af SMS-beskeder m.v., og vil ministeren i forlængelse 
heraf redegøre for, hvorfor det dog har taget så lang tid at fastsætte de lovede retningslin-
jer for journalisering af sms-beskeder trods tidligere løfter og eksperternes vurdering, at 
sådanne retningslinjer kunne udarbejdes hurtigt og enkelt, jf. artiklen ”“Grotesk”: Mette 
Frederiksen og Barbara Bertelsen vil ikke fremvise én eneste sms, knap to år efter 
regeringen lovede nye retningslinjer for opbevaring af sms’er” fra Frihedsbrevet.dk, den 
23. april 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Messerschmidt (DF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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